
21	  juni	  2020	  
	  
Aan	  het	  Hoofdbestuur	  van	  50PLUS	  
Via	  de	  heer	  drs.	  R.	  Gielisse	  
Wnd.	  Algemeen	  Secretaris	  
Per	  email:	  robert.gielisse@50pluspartij.nl	  
	  
	  
Betreft:	  opzegging	  lidmaatschap	  
	  
Geacht	  bestuur,	  
	  
Op	  24	  mei	  jl.	  vertrok	  ik	  als	  voorzitter	  van	  50PLUS.	  Daarvoor	  waren	  drie	  redenen	  die	  ik	  
eerder	  al	  met	  u	  deelde.	  	  
	  
1	  /	  U	  koos	  ervoor	  om,	  ondanks	  door	  hen	  gepleegde	  beledigingen,	  smaad,	  laster	  en	  zelfs	  
strafbare	  feiten	  toch	  weer	  in	  overleg	  te	  treden	  met	  enkele	  provinciale	  
afdelingsvoorzitters	  onder	  het	  motto	  ‘nette	  exit’,	  in	  plaats	  van	  te	  volharden	  in	  eerdere	  
bestuursbesluiten	  om	  betrokkenen,	  desnoods	  voor	  de	  rechter,	  ter	  verantwoording	  te	  
roepen	  over	  onder	  meer	  de	  anonieme	  lasterwebsite	  ‘democratie-‐integriteit-‐
provincies50plus’.	  Dit	  oncollegiale	  gedrag	  heeft	  mij	  zeer	  geraakt.	  Ik	  heb	  te	  kennen	  
gegeven	  zelf	  noodzakelijke	  acties	  ter	  hand	  te	  nemen.	  Dat	  zal	  zeer	  spoedig	  leiden	  tot	  de	  
eerste	  aangiften	  en	  claims.	  	  
	  
2	  /	  U	  beiden	  en	  de	  fractievoorzitters	  in	  de	  Tweede	  en	  Eerste	  Kamer,	  Corrie	  van	  Brenk	  en	  
Martin	  van	  Rooijen	  hebben	  zich	  ook	  niet	  gehouden	  aan	  de	  afspraak	  van	  23	  mei	  jl.	  in	  het	  
Novotel	  te	  Hoofddorp	  dat	  kandidaten	  voor	  de	  bestuursverkiezing	  op	  de	  (digitale)	  ALV	  
van	  1	  augustus	  2020	  gescreend	  zouden	  worden	  op	  eventuele	  kandidatuur	  voor	  de	  
Tweede	  Kamer	  en	  een	  dergelijke	  dubbeling	  afgewezen	  zou	  worden.	  	  
	  
Van	  de	  circa	  30	  bestuurskandidaten	  waarvan	  u	  op	  23	  mei	  melding	  maakte	  zijn	  er	  12	  
kandidaat-‐Kamerlid,	  waaronder	  de	  huidige	  waarnemend	  partijvoorzitter.	  Er	  werd	  en	  
wordt	  dus	  met	  twee	  maten	  gemeten,	  waar	  dit	  in	  mijn	  eigen	  situatie	  op	  grote	  bezwaren	  
stuitte	  van	  onder	  meer	  Van	  Brenk	  en	  Van	  Rooijen	  die	  nog	  in	  april	  jl	  aandrongen	  op	  mijn	  
onmiddellijke	  vertrek,	  juist	  vanwege	  deze	  vermeende	  	  ‘belangenvermenging’.	  Deze	  
hypocriete	  houding	  kon	  ik	  niet	  over	  mijn	  kant	  laten	  gaan	  
	  
3	  /	  Ik	  vond	  en	  vind	  het	  onverantwoord	  om	  tot	  1	  augustus	  te	  wachten	  met	  de	  Algemene	  
Ledenvergadering	  die	  een	  nieuw	  bestuur	  zal	  kiezen.	  Het	  betekent	  maanden	  tijdverlies	  
en	  een	  groot	  risico	  dat	  50PLUS	  straks	  niet	  meer	  in	  staat	  zal	  zijn	  voor	  de	  wettelijke	  
deadline	  van	  1	  februari	  2021	  een	  kandidatenlijst	  in	  te	  dienen	  bij	  de	  Kiesraad.	  Op	  6	  mei	  
sprak	  de	  Rechtbank	  in	  het	  vonnis	  in	  kort	  geding	  immers	  uit	  dat	  het	  door	  het	  bestuur	  
overlegde	  tijdpad	  voor	  de	  selectieprocedure	  ‘overtuigend’	  was	  en	  het	  bestuur	  gelijk	  had	  
in	  zijn	  stelling	  dat	  haast	  was	  geboden.	  Het	  nieuwe	  bestuur	  zal	  straks	  alleen	  op	  tijd	  een	  
lijst	  kunnen	  indienen	  door	  statutaire	  en	  reglementaire	  bepalingen	  over	  termijnen	  e.d.	  
terzijde	  te	  schuiven.	  Daarvoor	  kan	  mandaat	  gevraagd	  worden	  aan	  de	  Algemene	  
Vergadering,	  maar	  ik	  vind	  dat	  bestuurlijk	  prutswerk	  waar	  ik	  niet	  aan	  mee	  wilde	  werken.	  	  
	  



De	  door	  u	  ingeschakelde	  juristen	  van	  advocaten-‐	  en	  notarissenkantoor	  Barents	  Krans	  
hebben	  mij	  niet	  kunnen	  overtuigen	  van	  de	  noodzaak	  voor	  die	  ALV	  een	  termijn	  van	  
twaalf	  (!)	  weken	  te	  hanteren	  terwijl	  er	  slechts	  één	  agendapunt	  is	  dat	  ook	  onomstreden	  
is.	  De	  oproeptermijn	  had	  twee	  weken	  kunnen	  en	  moeten	  zijn.	  	  
	  
Uw	  strikte	  vasthouden	  aan	  de	  termijnen	  komt	  straks	  overigens	  in	  schril	  contrast	  te	  
staan	  met	  de	  noodzaak	  om	  termijnen	  overboord	  te	  gooien	  wil	  50PLUS	  nog	  voor	  de	  
wettelijke	  deadline	  van	  1	  februari	  2021	  een	  kieslijst	  kunnen	  indienen	  bij	  de	  Kiesraad,	  op	  
welke	  handelwijze	  al	  werd	  gepreludeerd	  door	  kandidaat-‐voorzitter	  Jan	  Nagel	  in	  een	  
email	  aan	  mij.	  Ook	  daarvoor	  is	  overigens	  een	  mandaat	  van	  de	  ALV	  vereist.	  Maar	  dat	  
terzijde.	  
	  
Voorstellen	  voor	  een	  ‘reset’	  
Ondanks	  deze	  teleurstellende	  afloop	  van	  mijn	  voorzitterschap	  heb	  ik	  mij	  de	  afgelopen	  
tijd	  ingespannen	  om	  nog	  te	  redden	  wat	  er	  te	  redden	  viel.	  Gebaseerd	  op	  adviezen	  van	  
verenigingsrechtdeskundigen	  heb	  ik	  meerdere	  voorstellen	  gedaan	  om	  de	  zaak	  vlot	  te	  
trekken	  en	  te	  voorkomen	  dat	  50PLUS	  wegzakt	  in	  een	  moeras	  van	  inertie,	  incompetentie	  
en	  totale	  uitzichtloosheid,	  waarin	  visieloze	  apparatsjiks,	  bestuurlijke	  tuinkabouters	  en	  
evidente	  dwazen	  de	  dienst	  uitmaken.	  
	  
Een	  van	  mijn	  voorstellen	  was	  een	  ‘reset’.	  
	  
Invloedrijke	  en	  gezaghebbende	  partijleden	  spreken	  hun	  treurnis	  uit	  dat	  50PLUS	  er	  	  
medio	  maart	  florissant	  voor	  stond	  en	  nog	  geen	  twee	  maanden	  later	  de	  risée	  van	  de	  
Nederlandse	  politiek	  is.	  Zij	  verklaren	  zich	  bereid	  met	  visie	  en	  gedurfde	  initiatieven	  
50PLUS	  terug	  te	  fluiten	  van	  het	  heilloze	  pad	  waarop	  de	  partij	  is	  beland.	  De	  ALV	  van	  1	  
augustus	  wordt	  na	  digitale	  raadpleging	  van	  de	  leden	  afgeblazen	  na	  een	  dringend	  moreel	  
appèl	  van	  prominente	  partijleden	  op	  kandidaten	  voor	  de	  bestuursverkiezing	  om	  zich	  
zonder	  morren	  terug	  te	  trekken	  in	  het	  hogere	  belang	  van	  50PLUS	  en	  zijn	  achterban.	  
	  
	  
Partij	  ‘50PLUS-voor-de-TOEKOMST’	  
De	  ALV	  van	  1	  augustus	  wordt	  vervangen	  voor	  een	  spoed-‐ALV	  nog	  in	  juni,	  waarin	  aan	  de	  
leden	  mandaat	  wordt	  gevraagd	  voor	  een	  onmiddellijke	  hervatting	  van	  de	  
voorbereidingen	  voor	  de	  Kamerverkiezingen	  en	  een	  start	  van	  de	  selectieprocedure	  en	  
akkoord	  wordt	  gevraagd	  met	  een	  aantal	  gedurfde	  maar	  noodzakelijke	  en	  perspectief	  
biedende	  voorstellen.	  Inmiddels	  afgehaakte	  topkandidaten	  wordt	  dringend	  verzocht	  
terug	  te	  keren.	  Het	  bestuur	  gaat	  verder	  in	  de	  oude	  samenstelling.	  Henk	  Krol	  komt	  terug	  
als	  lijsttrekker,	  met	  medeneming	  van	  zijn	  Partij	  voor	  de	  Toekomst,	  die	  een	  fusie	  aangaat	  
met	  50PLUS.	  De	  fusiepartij	  gaat	  heten	  ‘50PLUS	  voor	  de	  TOEKOMST’.	  Partijleden	  die	  zich	  
evident	  misdragen	  hebben	  worden	  geroyeerd.	  Oud	  zeer	  gaat	  van	  tafel.	  Er	  wordt	  niet	  
naar	  het	  verleden,	  maar	  slechts	  naar	  de	  toekomst	  gekeken.	  De	  belangen	  van	  de	  50PLUS	  
zijn	  leidend,	  niet	  gekwetste	  ego’s.	  	  
	  
Al	  in	  december	  2019	  was	  Henk	  Krol	  met	  steun	  van	  89%	  van	  de	  leden	  gekozen	  als	  
lijsttrekker.	  De	  Tweede	  en	  Eerste	  Kamerfracties	  draaiden	  goed.	  Het	  partijbestuur	  had	  
zich	  tijdig,	  zorgvuldig	  en	  zeer	  grondig	  voorbereid	  op	  de	  werving	  en	  selectie	  van	  
kandidaten	  voor	  de	  Tweede	  Kamer,	  waarvoor	  zich	  194	  personen	  aanmeldden.	  
Daaronder	  meerdere	  ‘grote	  namen’	  die	  na	  een	  intensieve	  zoektocht	  van	  Henk	  Krol	  en	  



mijzelf	  bereid	  waren	  gebleken	  over	  te	  stappen	  naar	  of	  toe	  te	  treden	  tot	  50PLUS.	  
Nederland	  zou	  opgekeken	  hebben	  van	  het	  team	  dat	  50PLUS	  in	  de	  Tweede	  Kamer	  zou	  
gaan	  vertegenwoordigen.	  
	  
Regeringsverantwoordelijkheid	  was	  geen	  utopie	  meer.	  50PLUS	  kon	  een	  invloedrijke	  
factor	  in	  de	  Nederlandse	  politiek	  worden	  en	  meer	  dan	  alleen	  de	  ‘pensioenpartij’	  die	  
ondanks	  het	  jarenlange	  hameren	  op	  de	  uitwassen	  van	  de	  rekenrente	  nog	  geen	  deuk	  in	  
een	  pakje	  boter	  had	  weten	  te	  slaan,	  simpelweg	  omdat	  het	  aantal	  zetels	  te	  gering	  is.	  	  	  
	  
De	  ‘invloedrijke	  en	  serieus	  te	  nemen	  partijleden’	  zouden	  verklaren	  dat	  zij	  tegen	  iedere	  
prijs	  zullen	  zorgen	  dat	  50PLUS	  zo	  snel	  als	  mogelijk	  weer	  terugkeert	  naar	  de	  situatie	  
waarin	  de	  partij	  zich	  nog	  medio	  maart	  bevond.	  En	  met	  tempo	  verder	  zou	  gaan	  op	  weg	  
naar	  17	  maart	  2021.	  Zodat	  het	  tijdverlies	  tengevolge	  van	  de	  crisis	  beperkt	  kon	  blijven	  
tot	  ruim	  twee	  maanden.	  Mogelijke	  verenigingsrechtelijke	  bezwaren	  zijn	  geanalyseerd	  en	  
oplosbaar	  gebleken.	  Diverse	  personen	  verklaarden	  zich	  bereid	  mee	  te	  doen	  dan	  wel	  er	  
serieus	  over	  na	  te	  denken.	  Erevoorzitter	  Jan	  Nagel	  mailde	  mij	  zijn	  waardering	  dat	  ik	  
bereid	  was	  dergelijke	  initiatieven	  te	  ontplooien.	  Ook	  hij	  zou	  met	  betrokkenen	  
overleggen.	  Het	  leek	  hoopvol.	  	  
	  
	  
Bestuur	  mag	  niet	  lijdzaam	  toekijken	  
Al	  snel	  strandde	  dit,	  ik	  geef	  het	  toe	  gewaagde,	  initiatief	  op	  tegenwerking	  van	  visieloze	  
apparatsjiks,	  regelfetesjisten	  en	  hardnekkige	  baantjesjagers.	  Daarna	  heb	  ik	  nog	  een	  
poging	  gedaan	  u,	  het	  zittende	  partijbestuur,	  op	  basis	  van	  ingewonnen	  
deskundigenadvies	  van	  twee	  vooraanstaande	  verenigingsrechtexperts,	  ervan	  te	  
overtuigen	  dat	  u	  gehouden	  bent	  handelend	  op	  te	  treden	  en	  niet	  lijdzaam	  mag	  afwachten	  
tot	  op	  1	  augustus	  een	  –afgaande	  op	  de	  cv’s	  van	  betrokken	  kandidaten-‐	  grotendeels	  of	  
geheel	  onervaren	  of	  zelfs	  ronduit	  incompetent	  bestuur	  aantreedt,	  dat	  daarna,	  zoals	  een	  
van	  de	  experts	  het	  kwalificeert	  ‘in	  de	  fuik	  van	  de	  termijnen	  loopt’	  en	  nooit	  meer	  tijdig	  en	  
zorgvuldig	  de	  kieslijst	  kan	  indienen	  bij	  de	  Kiesraad.	  Helaas	  heeft	  u	  ervoor	  gekozen	  de	  
aanbevelingen	  en	  aansporingen	  te	  negeren	  en	  onverminderd	  voort	  te	  gaan	  op	  het	  
ingeslagen	  pad	  en	  wel	  lijdzaam	  af	  te	  wachten	  tot	  het	  1	  augustus	  wordt.	  De	  leden	  heeft	  
althans	  geen	  bericht	  bereikt	  van	  het	  tegendeel.	  	  
	  
	  
Niets	  geleerd	  van	  eerdere	  ervaringen?	  
Dat	  er	  intussen	  geen	  enkele	  screening	  van	  bestuurskandidaten	  op	  hun	  verleden,	  
geschiktheid	  om	  een	  partij	  te	  besturen,	  gedrag	  conform	  de	  handreiking	  integriteit	  of	  wat	  
dan	  ook	  heeft	  plaatsgevonden	  en	  er	  kandidaten	  voor	  topfuncties	  in	  de	  partij	  verkiesbaar	  
zijn	  gesteld	  die	  al	  eerder	  wegens	  incompetentie	  uit	  het	  bestuur	  zijn	  verwijderd	  is	  
ronduit	  verbijsterend.	  Is	  de	  les	  van	  eerdere	  slechte	  ervaringen	  dan	  niet	  geleerd?	  	  
	  
	  
Schending	  informatieplicht	  
Dat	  zonder	  enige	  bestuurlijke	  kanttekening	  laat	  staan	  protest	  12	  van	  de	  31	  kandidaten	  
voor	  bestuursfuncties	  ook	  de	  ambitie	  hebben	  Kamerlid	  te	  worden,	  waarvoor	  de	  
selectieprocedure	  meteen	  na	  hun	  aantreden	  als	  bestuurslid	  zal	  starten,	  is	  een	  schandaal,	  
zoals	  het	  ook	  een	  schandaal	  is	  dat	  dit	  belangrijke	  feit	  niet	  bekend	  wordt	  gemaakt	  aan	  de	  
leden.	  	  



	  
Dat	  de	  leden	  tot	  dusverre	  ook	  geen	  enkele	  informatie	  hebben	  gekregen	  over	  de	  
complicaties	  die	  dreigen	  nu	  pas	  op	  1	  augustus	  een	  nieuw	  en	  onervaren	  bestuur	  
aantreedt	  is	  een	  schending	  van	  uw	  wettelijk	  informatieplicht.	  	  
	  
	  
Rotzooien	  met	  termijnen	  
Op	  6	  mei	  jl.	  oordeelde	  de	  Rechtbank	  Den	  Haag	  in	  het	  vonnis	  in	  kort	  geding	  dat	  het	  
tijdschema	  voor	  de	  selectieprocedure	  Tweede	  Kamerverkiezingen	  dat	  het	  bestuur	  had	  
overlegd	  hem	  ‘overtuigend	  ‘	  voorkwam.	  Dat	  rekende	  voor	  dat	  er	  vanaf	  het	  moment	  van	  
benoeming	  door	  een	  ALV	  van	  de	  voorzitter	  van	  de	  kandidaatstellingscommissie	  210	  
dagen	  nodig	  zijn	  voor	  een	  zorgvuldige,	  volgens	  de	  regels	  uitgevoerde	  procedure	  waarbij	  
194	  kandidaten	  in	  het	  geding	  zijn,	  waarvan	  zeker	  met	  50	  tot	  60	  gesproken	  zal	  moeten	  
worden.	  Die	  commissievoorzitter	  zal	  pas	  aantreden	  op	  de	  eerst	  te	  houden	  ALV	  na	  die	  
van	  1	  augustus,	  voor	  welke	  ALV	  een	  oproeptermijn	  van	  acht	  weken	  is	  voorgeschreven.	  	  
Een	  kind	  kan	  zien	  dat	  dit	  fout	  loopt.	  En	  er	  straks	  gerotzooid	  moet	  worden	  met	  termijnen.	  
Precies	  wat	  u	  en	  ik	  niet	  wilden	  en	  waarom	  wij	  al	  in	  december	  2019	  de	  voorbereidingen	  
voor	  de	  Tweede	  Kamerverkiezingen	  startten	  .	  De	  leden	  behoren	  dit	  te	  weten.	  	  
	  
	  
Kandidaat-voorzitter	  selectiecommissie	  wilde	  10.000	  euro	  
Inmiddels	  vernam	  ik	  dat	  het	  bestuur	  niet	  van	  plan	  is	  de	  procedure	  voor	  het	  benoemen	  
van	  een	  voorzitter	  van	  de	  kandidaatstellingscommissie	  te	  hervatten,	  ondanks	  het	  feit	  dat	  
de	  door	  het	  bestuur	  voorgedragen	  kandidaat	  zich	  recent	  heeft	  teruggetrokken.	  De	  enige	  
tegenkandidaat	  zou	  volgens	  u	  door	  een	  ALV	  benoemd	  moeten	  worden	  tot	  voorzitter	  van	  
de	  selectiecommissie.	  Het	  is	  de	  man	  die	  50PLUS	  recent	  in	  grote	  problemen	  bracht	  door	  
digitale	  besluitvorming,	  nodig	  vanwege	  de	  corona-‐maatregelen,	  te	  willen	  verhinderen	  
met	  een	  kort	  geding.	  Hij	  wilde	  zijn	  verhoopte	  verkiezing	  tot	  selectiecommissievoorzitter	  
immers	  in	  een	  zaaltje	  geregeld	  zien	  en	  niet	  in	  een	  sessie	  waar	  alle	  leden	  kunnen	  
meebeslissen	  waarmee	  hij	  minder	  kansrijk	  zou	  zijn.	  Tijdens	  de	  loop	  van	  het	  kort	  geding	  
heeft	  hij	  nog	  geprobeerd	  de	  partij	  10.000	  euro	  af	  te	  troggelen	  door	  zich	  tegen	  betaling	  
van	  dat	  bedrag	  bereid	  te	  verklaren	  het	  geding	  in	  te	  trekken.	  Een	  voorstel	  waar	  wij	  
uiteraard	  niet	  op	  zijn	  ingegaan.	  	  
	  
Het	  kort	  geding	  heeft	  50PLUS	  weliswaar	  een	  overwinning	  bezorgd	  maar	  ook	  ca.	  20.000	  
euro	  advocaatkosten	  en	  was	  mede	  de	  aanleiding	  voor	  de	  enorme	  chaos	  die	  in	  de	  partij	  is	  
ontstaan.	  	  
	  
Dat	  die	  man,	  wiens	  kwalificaties	  niet	  in	  de	  schaduw	  kunnen	  staan	  van	  de	  kandidaat	  die	  
het	  bestuur	  had	  voorgedragen	  en	  die	  nota	  bene	  zelf	  ook	  nog	  kandidaat-‐Kamerlid	  is,	  nu	  
het	  selectieproces	  gaat	  leiden	  en	  u	  daartegen	  niet	  bestuurlijk	  wenst	  op	  te	  treden	  maar	  
verwijst	  naar	  een	  reeds	  lang	  vervlogen,	  want	  uit	  januari	  daterende	  deadline	  voor	  
kandidaat-‐commissievoorzitters	  doet	  voor	  mij	  de	  deur	  dicht.	  
	  
	  
Het	  is	  wel	  genoeg	  geweest	  
Ik	  wil	  er	  niets	  meer	  mee	  te	  maken	  hebben.	  Twee	  jaar	  hard	  en	  onbezoldigd	  werken	  en	  op	  
de	  drempel	  van	  een	  doorbraak	  van	  50PLUS	  moeten	  aanzien	  hoe	  een	  stel	  roekeloze	  



dwazen	  de	  partij	  om	  zeep	  helpt	  was	  al	  reden	  genoeg	  om	  af	  te	  haken.	  Maar	  ik	  voelde	  me	  
te	  zeer	  betrokken	  en	  thuis	  bij	  50PLUS	  en	  had	  de	  hoop	  nog	  niet	  verloren.	  
	  
Nu	  ook	  iedere	  poging	  van	  mij	  als	  ‘gewoon	  lid’	  om	  nog	  iets	  van	  het	  bereikte	  succes	  
overeind	  te	  houden	  ten	  behoeve	  van	  de	  velen	  in	  Nederland	  voor	  wie	  50PLUS	  wat	  had	  
kunnen	  betekenen,	  strandt	  op	  bestuurlijke	  desinteresse	  en	  muggenzifterige	  
tegenwerking,	  dan	  wel	  botweg	  negeren	  zie	  ik	  geen	  reden	  meer	  om	  nog	  langer	  lid	  van	  
50PLUS	  te	  blijven.	  50PLUS	  kent	  helaas	  structurele	  hinderpalen	  om	  ooit	  uit	  te	  groeien	  tot	  
een	  echt	  succes.	  De	  corona-‐crisis	  heeft	  die	  genadeloos	  blootgelegd.	  	  
	  
Ik	  heb	  mijn	  best	  gedaan.	  Het	  is	  wel	  genoeg	  geweest.	  Mijn	  tijd	  kan	  beter	  besteed	  worden	  
aan	  het	  schrijven	  van	  ‘Tien	  zetels	  /	  hoe	  corona	  50PLUS	  de	  das	  om	  deed’	  dat	  in	  november	  
zal	  verschijnen	  en	  dat	  ik	  nu	  reeds	  warm	  in	  uw	  belangstelling	  aanbeveel.	  
	  
Hierbij	  zeg	  ik	  mijn	  lidmaatschap	  op.	  
	  
	  
Met	  vriendelijke	  groet,	  
	  
Geert	  Dales	  


